

Föräldrarepresentant möte 12:e oktober, 2021

Närvarande.

Bengt Wigertz

Ulrika Mårdborg Team 06

Lars Boström Team 07

Liselott Skill Team 08

Maria Johansson Team 08

Sandra Stenfelt Team 09 och Team 10

Anna Stojanovski Team 10

Karin Ek Team 12

Claudia Moise Team 13

Agenda:

- Uppföljning av föregående protokoll
- Bemanning cafe A-lagsmatch
- Cafe generella frågor
- GIC v44
- GP pucken v47

Noteringar:

Uppföljning föregående protokoll

- Ny föräldrarepresentant för Team 07?
Lars Boström lagledare för Team 07 täcker upp tills man hittat någon ersättare.
- Sortiment, utbud i cafet. Behövs justering?
Mackor har gått bra på helgen särskilt under hockeyskolan och friluftsförbundet. Vi börjar med att göra mackor igen (ägg och falukorv, köttbullar med rödbetssallad). Vi återupptar även att när man bemannar cafet så tar man med sig något hembakat (går även med något köpt fikabröd om man inte vill/hinner baka). Vänligen kommunicera ut i respektive team att detta blir känt.
- Inköpsansvarig till cafet, Ulrika Mårdborg?
Ulrika tar på sig att göra inköp till cafet. Nästa leverans kommer torsdag 14 oktober

Bemanning cafe A-lagsmatch

Den nya bemanning att lagen inte bemannar cafe utan istället entré och utvisningsbås har lett till dialog då det är knapphändig information om vad man förväntas göra i entrén samt att alla inte har tillräckligt med kunskap om utvisningsbås och när respektive utvisad spelare ska in på isen igen om det är fler som sitter i utvisningsbåset samtidigt.

Sekretariatet måste vara medvetna om att dom som numera står i utvisningsbåsen inte kan alla utvisningsregler. Viktigt att man inte släpper ut spelare innan klockan släcks. Bengt kontaktar Peter Berg eller Markus Fors för att se om dom kan ge info 15 minuter innan match till dom som står i utvisningsbåsen.

Även instruktion avseende entrén behövs. Det är sagt att Markus Fors möter upp och introducerar de som står i entrén. Swish lapp uppdatering när man önskar fler lotter än 1 styck skulle vara bra att ha i entrén. Sandra kollar med Tony om vi kan uppdatera befintliga lappar.

Cafe generella frågor

- Svårtolkad information om vad som gäller för domare vid match avseende fika. Gammal lapp på kassaapparat tas bort. Den laminerade lappen med information gäller.
- Även dialog om kaffe till andra lagets ledare togs upp. Beslut togs att andra lagets ledare får kaffe vid match.
- När en person betalar med swish behöver detta inte registreras i kortläsaren. Swish är för sig självt. Kortbetalning använder vi kortläsaren.
- I undantagsfall tar vi emot kontanter. Bästa är om det är jämna pengar som lämnas då föreslås att den som står i cafet själv tar dom kontanterna och swishar samma belopp till klubben. Liten växelkassa önskas i cafet.
- Vi saknar återkoppling och närvaro från Team 11 representant. Sandra tar separat dialog med utsedd person från Team 11.
- Då upplärning av nya lag har varit sparsam upplever yngre lagen svårt med hur man ska bemanna och vad man ska göra i cafet. Ulrika Mårdborg erbjuder sig att stötta de som behöver support med att sätta sina första scheman. Till er som känner att ni vill ha mer support kontakta Ulrika Mårdborg i Team 06.
- Förtydligande av förra protokollets notering om fredags bemanning. När ett lag har match på fredag kväll bemannar det laget själva cafet oavsett om man har den cafe veckan eller inte. Är det enbart en träning på fredag kväll hålls cafet stängt. Vanligtvis U16 som tränar och då är det inga föräldrar i hallen.
- Julavslutning? Styrelsen tar beslut om detta vid nästa styrelsemöte, tisdag v42.
- Tömma frys och cafe inför helgen v42 då konståkningen har cafet och hallen. Sandra och Ulrika tar dialog om detta.

GIC 5-7 november (v44)

GIC bemanning för alla lag är distribuerat, se utskick via föräldraföreningen från Sandra. Vänligen återkom med namn på vilka som bemannar för ert egna lag till Sandra senast fredag v42.

Spelschemat för GIC får Bengt på torsdag denna veckan. Han skickar detta då till Sandra som lägger upp på föräldraföreningens sida på laget.se. Detta för att dom som sitter i sekretariatet ska kunna se matchtider och ev. justera bemanningstiden om så behövs.

GP pucken v47

I år spelar barn födda 09/10/11/12 GP pucken. Vi arrangerar lördag och söndag i Tuve. På lördagen spelar C2/U11 och på söndagen spelar D1/U12 i Tuve. B2/U13 spelar i Munkedal på lördagen och C1/U12 på söndagen i Partille respektive Kungälv. Spelschemat finns upplagt på föräldraföreningens sida under dokument/GP puck v47 2021.

Då man i år kommer spela 3 matcher samtidigt i Tuve ishall togs beslut om att man inte behöver vara 3 stycken i sekretariatet utan vi reducerar detta till 2 personer per pass. Detta då man inte stannar klockan vid avblåsning eller meddelar mål/utvisningar etc.

Sandra sätter ihop bemanningsschema och distribuerar till alla lag.

Tidigare har vi gjort smörgåsar till alla lag men detta år kommer vi enbart att dela ut frukt. Bengt beställer frukten.

Vi kommer anordna lotteri båda dagarna. Bengt undersöker om vi kan få 2 stycken Frölunda tröjor till Stjärnvinst. Bengt kontaktar Peter B för att se om vi även kan få 2 klubbor från Warrior.

Hör gärna med era lag om det finns någon som har möjlighet att skaffa fram sponsorvinster, meddela detta till Sandra senast fredag v45. Vi kommer använda kassan vi har i föräldraföreningen att köpa in kompletterande vinster. Är man och handlar och ser något som är passande till lotteriet så hör av er till Sandra, 072-8852462, så får ni pengar via swish och kan handla. Mannerströms presentboxar har varit populära bland föräldrar och mor/farföräldrar. Elektronikprylar och olika tillbehör till mobiltelefon är populärt bland barnen. Sedan kör vi också våra berömda "hinkar" i cellofan med blandat dricka och godis i.

Vi anordnar också vårt berömda hamburgeri på denna cup. Vi saknar ordentliga plastburkar med stängningsbara lock. Vi behöver även ha en kylplatta till då vi ställer in hamburgeritillbehören i gångpassagen. Ulrika undersöker detta.

Punkter att följa upp vid nästa möte:

- Information till personer i utvisningsbås av Peter B eller Markus F. ansvarig: Bengt
- Uppdatering av swish lapp entrén ansvarig: Sandra
- Ta bort lapp ang. domarfika på kassaapparat ansvarig: Sandra
- Kontakta Team 11 representant ansvarig: Sandra
- Julavslutning? Invänta styrelsebeslut ansvarig: Bengt
- Tömma frys och cafe helg v42. ansvarig: Ulrika/Sandra

- GIC spelschema ansvarig: Bengt
- Utskick av GP pucken v47 bemanningsschema ansvarig: Sandra
- Beställa frukt till GP pucken ansvarig: Bengt
- Frölundatröjor till GP puck lotteri? ansvarig: Bengt
- Klubbor från Warrior till GP puck lotteri? ansvarig: Bengt
- Vinster till GP puck lotteri via sponsorer i de olika lagen ansvarig: Alla lag
- Plastburkar med lock till hamburgertillbehör ansvarig: Ulrika
- Kylplatta till hamburgertillbehör ansvarig: Ulrika

Nästa möte 26/10 kl18:00, kallelse kommer via föräldraföreningen.

Vid tangenterna,

Sandra Stenfelt